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I N T E R P E L A C J A 

w sprawie uzupełnienia składanych już przeze mnie interpelacji 

dot. modernizacji chodnika i nawierzchni ul. Tatarskiej 

oraz ciągu pieszo-rowerowego między ul. M.M.Kolbego a S.Czarnieckiego 

(kosze uliczne i kosze na psie odchody) 

 

 

1. Dziękuję za uwzględnienie częściowe mojej interpelacji dot. modernizacji chodnika 

i nawierzchni ul. Tatarskiej. Sprawa remontu chodnika została przekazana i zweryfikowana 

pozytywnie przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Jednak nawiązałam przed 

miesiącem także na temat kiepskiej nawierzchni ulicy Tatarskiej prowadzącej od marketu Biedronka 

do ul. B.Głowackiego, co ponawiam. 

 

2. Dziękuję również za rozpatrzenie mojej interpelacji dotyczącej zamontowania koszy na psie 

nieczystości na łączniku między ul. M.M.Kolbego a S.Czarnieckiego. Zostałam poinformowana, iż 

wzdłuż ww. ciągu komunikacyjnego są już zamontowane kosze uliczne, jeden od strony SP nr 7, 

drugi od strony ul. Kolbego. Jednak uwzględniając moją interpelację zostanie zlecony montaż 

dodatkowego kosza w połowie długości tego ciągu pieszo-rowerowego. Pragnę podkreślić, że ten 

dodatkowy kosz jest tam bardzo potrzebny, o czym niestety miałam okazję się niedawno przekonać 

spacerując tym odcinkiem. 

Wnosiłam jednak o instalację tutaj koszy na psie odchody, m.in. dystrybutor woreczków foliowych. 

Korzystając z okazji chciałabym w tym miejscu w imieniu mieszkańców, którzy zgłosili mi ten 

problem, poprosić o taki kosz na psie odchody jeszcze wzdłuż ul. S.Czarnieckiego na odcinku przy 

Szkole Podstawowej nr 7. Mieszkańcy osiedla Zachód udają się tędy, a następnie dogodnym 

łącznikiem między ul. S.Czarnieckiego a M.M.Kolbego na dłuższe spacery ze swoimi czworonogami, 

a brak odpowiedniego wyposażenia stanowi uciążliwość, przez co niestety miejsca te są 

zanieczyszczone, co wygląda nieestetycznie. 
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